
VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG

In de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport bleek er bij
enkele fracties behoefte te bestaan een aantal vragen en opmerkingen aan
de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport voor reactie voor te
leggen over zijn brief van 8 juni 2009, met daarin het voornemen tot het
geven van een aanwijzing aan de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) inzake
maatregelen medisch specialistische zorg 2010 (29 248, nr. 83).
De op 24 december 2009 toegezonden vragen en opmerkingen zijn, met
de door de minister bij brief van ?????? 2010 toegezonden reactie
hieronder afgedrukt.

Inbreng CDA-fractie

Met belangstelling hebben de leden van de CDA-fractie kennisgenomen
van het voornemen van de minister om een aanwijzing te geven aan de
NZa inzake maatregelen medisch specialistische zorg 2010. Deze leden
steunen het uitgangspunt dat gevolgen van overschrijdingen voor
rekening komen van de veroorzakers van de overschrijdingen.
Genoemde leden hebben hierbij nog enige vragen: Eerder dit jaar gaf de
minister aan dat er € 461 miljoen aan overschrijding was bij medisch
specialistisch zorg. Later werd dit bijgesteld tot € 375 miljoen over 2008.
Uit nieuwe gegevens zou blijken dat er sprake is van een overschrijding
van € 512 miljoen. Kan de minister aangeven hoe dit bedrag is
opgebouwd? Is het bedrag van € 512 miljoen al gecorrigeerd voor de
ondersteunerscompensatie?
Bij de bijstelling van € 461 naar € 375 is veel contact geweest met de
Orde van Medisch Specialisten. Geldt dat ook voor de vaststelling van de
hoogte van het bedrag van € 561 miljoen? Is er ook sprake van een
bepaalde verdeling over de verschillende specialismen, en zo ja op grond
van welke gegevens? Wanneer is de minister voornemens afspraken te
maken om overschrijdingen als deze te voorkomen?
Het onderzoek dat de NZa heeft laten doen of de normtijden konden
worden herijkt, leverde te weinig solide gegevens op. De leden van de
CDA-fractie vragen wanneer adequate gegevens beschikbaar zijn over
zowel normtijden als ondersteunerscompensatie.

Inbreng SP-fractie

De leden van de SP-fractie hebben kennis genomen van de aanwijzing
medisch specialistische zorg. Zij staan positief tegenover het beperken
van de uitgaven voor de honoraria van medisch specialisten. Wel vinden
zij dat, ook wanneer volgende jaren de budgetten worden overschreden;
de overschrijdingen teruggehaald moeten worden of opnieuw moet
worden bekeken of de tarieven verder verlaagd moeten worden.
De leden van de SP-fractie vinden het principieel niet juist dat de minister
geen verdere maatregelen neemt om de overschrijdingen bij de medisch
specialisten terug te halen. Als een gewone burger teveel aan belasting of
zorgtoeslag heeft ontvangen, moet deze dat ook terug betalen. Deze leden
dringen alsnog aan op extra maatregelen.
Zij merken op dat dergelijke overschrijdingen inherent zijn aan een
systeem waarbij het salaris gekoppeld is aan een DBC. In dit kader vragen
de leden van de SP-fractie hoe het staat met het onderzoek of niet alle
specialisten in loondienst dienen te komen.

De voorzitter van de commissie,
Smeets

De griffier van de commissie,
Teunissen
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